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Vragen van de leden Langkamp en
Leijten (beiden SP) aan de ministers
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en voor Jeugd en Gezin over
het bericht dat het aantal
zelfmoorden onder jongeren in
West-Friesland onrustbarend hoog is.
(Ingezonden 13 augustus 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
het aantal zelfmoorden onder
jongeren in West-Friese gemeenten
onrustbarend hoog is?1

Is het waar dat in West-Friesland het
aantal zelfmoorden onder jongeren
gemiddeld hoger ligt dan in de rest
van Nederland? Zo ja, hoe liggen de
percentages?

3
Is er een verklaring waarom het
aantal zelfmoorden onder jongeren in
West-Friesland hoger ligt dan in de
rest van Nederland? Zo nee, bent u
bereid dit te onderzoeken?

dit alsnog te doen? Zo ja, welke acties
gaat u ondernemen?

6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat
jongeren, met name in
West-Friesland, makkelijker de weg
vinden naar de hulpverlening?

7
Wat is de dekking van het buurt en
jongerenwerk in West-Friesland? Acht
u dit voldoende? Zo neen, wat gaat u
ondernemen om meer outreachende
hulpverlening te organiseren?

8
Zijn de scholen in West-Friesland ook
actief betrokken bij preventieve en
outreachende hulpverlening
bijvoorbeeld in de vorm van
betrokkenheid bij Zorg Advies
Teams? Kunt u uw antwoord
toelichten?

1 Een Vandaag, 11 augustus 2009
http://www.eenvandaag.nl/binnenland/34992/
veel_zelfmoord_onder_jongeren_west_
friesland

Welke preventieve maatregelen gaat
u treffen om het aantal zelfmoorden
onder jongeren, met name in
West-Friesland, te verminderen?

5
Heeft u, in samenwerking met de
GGZ instellingen in West-Friesland,
een actieplan gemaakt om het aantal
zelfmoorden onder jongeren te
verminderen? Zo nee, bent u bereid
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